
Protokoll årsmöte Borås Bandy 
 
 
Årsmöte 
Datum: 2023-05-28 kl 12.00 
 
Plats: BAIK-stugan 
 
Närvarande: Peter Fredriksson  Christian Ewertzon  Lars Wennerholm 
  Emil Edberg   Klas Ström   Patric Jansson 
  Maria Magnusson  Hampus Bååth 
  Tomas Wennström  Johan von Kraemer 

Niklas Wennström  Daniel Wennberg 
Magnus Chröisty   
 

   
§1 Mötets öppnande 

 
Borås Bandys ordförande Peter Fredriksson hälsade alla välkomna och öppnade 
mötet. 
 

§2 Val av ordförande för mötet 
  

Lars Wennerholm valdes som ordförande för årsmötet. 
 
§3 Val av sekreterare för mötet 
  

Maria Magnusson valdes som sekreterare för årsmötet. 
 
§4 Val av justeringspersoner, 2st 
  

Christian Ewertzon och Klas Ström valdes som justeringspersoner. 
 
§5 Godkännande av dagordning 
  

Dagordningen godkändes under mötet. 
 
§6 Fastställande av röstlängd 
  

Samtliga deltagare på årsmötet förutom ordförande tilldelades en röst. 
 
§7 Årsmötets behöriga utlysande 
 

Årsmötet annonserades genom information på hemsidan enligt stadgarna.  
Årsmötet bedömdes under mötet som behörigt utlyst. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



§8 Verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse 
 
Verksamhetsberättelsen:  
 
Ungdom 
Strålande ungdomsverksamhet under året. Många deltagare på Skridskokul med ca 
30-40 deltagare vid varje tillfälle. Aktiviteter via RF/Sisu är en stor bidragande faktor 
som gjort att vi fått många deltagare. 
U13, få spelare under säsongen. 

 
Senior 
22 spelare. Laget slutade 6:a i serien. B-laget kom aldrig till spel. 

 
Rinkbandy 
Spel 2-3 ggr i veckan. 

 
Marknad 
10 nya partners. Sparbanken Sjuhärad och Länsförsäkringar Älvsborg är två av de 
nya partners som tillkommit under säsongen. 
Deltagit på Summerburst.  
Magnus Chröisty lagt ned otroligt mycket tid kring partners för Borås Bandy. 
 
Verksamhetsberättelsen godkändes under årsmötet. 

 
Resultatrapporten 
 
Marknad. 386K i MF från sponsorer/partners samt privatpersoner. 
Ca 731K intäkter under året. 
Kostnader: Hyror, spel, sponsorer viss kostnad, ca 691K totala kostnader. 

 
Årsmötet godkände den ekonomiska berättelsen. 

 
Magnus tillägger att styrelsen valt att skriva av den osäkra intäkten på ca 51K kring 
bedrägeriet som föreningen drabbades av säsongen 21/22. Not om redogörelse kring 
ärendet finns bifogat. 

 
Borås Bandy avslutar säsongen med ca 39K i resultat. 
 
 
Årsmötet godkände den ekonomiska berättelsen. 
 

 
§9 Revisionsberättelse och fastställande av balansräkning 

 
Revisionsberättelse från revisor Patric Jansson finns bifogat. 
 
Årsmötet godkände revisionsberättelsen. 

 
§10 Styrelsens ansvarsfrihet 

 
Ordförande föreslår efter rekommendation från revisor att styrelsen ges ansvarsfrihet 
för säsongen 22/33. 
 
Godkändes under årsmötet. 

 



 
§11 Verksamhetsplan 
 
 Verksamhetsplanen visas under mötet och finns bifogat. 

En punkt som kommer läggas till i verksamhetsplanen efter diskussion under 
årsmötet är ett förslag från Klas Ström: Ny idrottshall finns på Brämhult – förslag från 
Klas Ström att starta upp en motionsgrupp för bandyspel. Årsmötet ser positivt på 
förslaget. 

 
Verksamhetsplanen godkändes under årsmötet. 

 
§12 Behandling av motioner 
  

Inga inkomna motioner. 
 
§13 Fastställande av medlemsavgift 
 
 Under mötet beslutades att det är samma medlemsavgift som förra säsongen. 
 
§14 Val av ordförande, för en tid av ett år 
 
 Peter Fredriksson vald under årsmötet som ordförande för säsongen 23/24 
 
§15 Val av adjungerad kassör, för en tid av ett år 
  

Samuel Kjellkvist valdes som adjungerad kassör under årsmötet för säsongen 23/24 
 
§16 Val av revisor, för en tid av ett år 
  

Patric Jansson valdes som revisor under årsmötet för säsongen 23/24 
 
§17 Val av övriga ledamöter, (2st) för en tid av två år 
  

Klas Ström och Conny Skoglund valdes under årsmötet. 
 
§18 Val av suppleanter, för en tid av ett år 
 
 Christian Ewertzon valdes under årsmötet. 
 
§19 Val av valberedning, för en tid av ett år 
  

Johan von Kraemer valdes under mötet, men styrelsen får i uppdrag att välja in en till 
person som ska arbeta tillsammans med Johan. 

  
 Godkändes under årsmötet. 
 
§20 Övriga frågor 
  

10-års jubileum – Klas Ström tackar för bra arrangemang. 
 
Tomas Wennström lyfter arbetet kring det fina arbete som lagts ned kring 
barn/ungdom verksamheten. Arbetet som Magnus Chröisty lagt ned inom marknad är 
enormt. Tomas lyfter den stora insatsen som Niklas lagt ned som ensam tränare 
under året. 



Tomas berättar om arbetet ihop med Borås Stad där det pågått diskussioner kring en 
hall för Borås Bandy. Projektgrupp har startats under året för att få fram ett underlag 
för beslut i frågan. 
Tomas lyfter Samuels fantastiska insats som kassör för Borås Bandy. 

  
 Klas Ström lyfter att isvården under säsongen behöver lyftas med kommunen. 
 

Magnus Chröisty tog upp flera anledningar till varför våra partners/sponsorer väljer att 
stödja Borås Bandy ekonomiskt. 

 
 
 
 
§21 Mötet avslutas 
 

Borås Bandys ordförande Peter avslutade mötet med att tacka Magnus Chröisty och 
Niklas Wennström för deras fantastiska insatser och för sin tid i styrelsen för Borås 
Bandy.  

 
 
 
 
 
 

 
 
Vid protokollet    Justeras    Justeras 
 
 
…………………………  ………………………….  …………………… 
Maria Magnusson   Christian Ewertzon   Klas Ström 


